



IFRS 8 Operating Segments

ASRAP[®] Digital Model „IFRS8ADM“

The **Digital Concern (Company) Planning- and Managing Instrument** „IFRS8ADM“ lays the bases for a horizontal and vertical multielement concern management. The double bookkeeping is replaced using software technology by a linear system of equations. The International Standard *IFRS 8 Operating Segments* serves as input raster. The IFRS8ADM is based on Cloud-computing. The multi-user access with rights of management allows the rules of IFRS 8 to be implemented decentralised-centralised. The simulation modules *Plan simulation, Raster planning, Import Plan data, Rework plan, Plan variation, Raster variation, Consolidation* open up almost unlimited possibilities of Concern- and Concern- Performance Management.

Das **Digital Konzern (Unternehmens) Planungs- und Managing-Instrument** „IFRS8ADM“ legt die Grundlagen für eine horizontal und vertikal vielgliedrige Konzern-Steuerung. Die Doppelte Buchhaltung wird softwaretechnisch durch ein Lineares Gleichungssystem ersetzt. Als Inputraster dient der internationale Standard *IFRS 8 Operating Segments*. IFRS8ADM ist auf Cloud-computing basiert. Der Mehrbenutzerzugang mit Rechtemanagement erlaubt die Regeln von IFRS 8 dezentral-zentral umzusetzen. Die Simulationsmodule *Plansimulation, Rasterplanung, Import Plan data, Rework Plan, Planvariation, Raster Variation, Consolidation* eröffnen dem Benutzer fast unbegrenzte Möglichkeiten von Konzern- und Konzern-Performance Management.